



# 第一届中国国际汽车照明论坛(2013)

The First International Forum on Automotive Lighting (2013, China)

# 主题: 技术应用 质量检测

**Topic: Technology Application Quality Inspection** 

时间: 2013 年 6 月 19 日(周三)—21 日(周五) | Time: June 19 (Wednesday)- 21 (Friday), 2013 地点: 希尔顿逸林酒店(昆山) | Location: Doubletree by Hilton (Kunshan)

# 产学研及供需双方技术的交流合作高端平台

High-end Platform for Exchange and Cooperation among Industrial, Academic and Research



#### 主办单位:

中国照明学会交通运输照明和光信号专业委员会

@ 复旦大学电光源研究所

#### 协办单位:

**☎**₭6776上海小糸车灯有限公司

## 支持单位:

国家机动车产品质量监督检验中心(上海)

PHILIPS飞利浦投资有限公司

··· (TBC)

#### 承办单位:

◉┅┉ 北京通泰国际会展有限责任公司

#### Organizer:

Division for Lighting and Signaling for Transport, China Illuminating Engineering Society

Institute for Electric Light Source, Fudan University

#### Co-organizer:

Shanghai Koito Automotive Lamp Co., Ltd.

Support Unit:

National Center of Supervision and Inspection on Motor Vehicle Products Quality (Shanghai)

Philips (China) Investment Co., Ltd.

... (TBC)

### Executive organizer:

Beijing Tongtai International Exhibition Co., Ltd.

#### Informal document submitted by the Chair of GRE

拟定于 2013 年 6 月 19 日 (周三)—21 日 (周五)在 江苏昆山召开"第一届中国国际汽车照明论坛"。论坛将突 出国际化、科研、应用的权威性、创新思路、领先技术;在 汽车照明产品的设计、应用、质量检测与标准上提供权威的 意见,同时搭建产学研及供需双方的交流合作与产品交易高 端平台,努力保证与会嘉宾、专家、科研和汽车企业获得最 大收获。

届时将有国内外汽车照明专家、汽车生产企业、汽车照明生产企业、科研检测单位出席,齐聚一堂,共同探讨汽车 照明设计、技术应用与未来发展趋势等重大议题。

#### 一、组织机构

顾问: 周太明 复旦大学电光源研究所教授

专家委员会

主任: 梁荣庆 复旦大学电光源研究所所长;

中国照明学会副理事长

委员(以姓氏拼音为序):

Marcin Gorzkowski 联合国灯光与信号法规部 (GRE) 主席

Geoff Draper 国际汽车照明与信号专家联合会(GTB)主席

Ad de Visser 国际照明委员会第 4 分部

(交通照明与光信号)部长

敖锦龙 上海小糸车灯有限公司 开发部部长

何云堂 中国汽车研究技术中心

黄中荣 国家机动车产品质量监督检验中心(上海)

李 林 北京理工大学 教授

李朝晖 无锡美鑫光电科技有限公司

凌铭 国家机动车产品质量监督检验中心(上海)

林燕丹 复旦大学电光源研究所;

国际照明委员会第4分部副部长

刘为民 惠普信息技术研发(上海)有限公司

孙时进 复旦大学心理研究中心 孙耀杰 复旦大学电光源研究所

论坛组委会

主 任: 林燕丹

副主任: 黄中荣 郭肇基

委 员: 章世骏 敖锦龙 韩 萌 邱婧婧

徐红妹 王 玮

秘书长: 张剑霖



The First International Forum on Automotive Lighting on 19-21 June 2013 in Kunshan will highlight the internationalization, scientific research, application authority, innovation concept and leading technology. Meanwhile, it intends to put forward authoritative opinions in design, application, quality testing and standards of the automotive lighting products. It will build a high end platform for exchange and cooperation among industrial, academic and research fields and transaction of technologies and products between suppliers and demanders and ensure that guests, experts, scientific research and automobile enterprises can maximize their returns.

By that time, the domestic and foreign automotive lighting experts, automotive production enterprises, automotive lighting production enterprises, scientific research and testing units will attend this forum and gather together to discuss the design of automotive lighting, technology application, the future trend of development and other major issues.

#### 1. Organization

Advisor:

Zhou Taiming Professor from Institute for Electric Light Source,

**Fudan University** 

**Technical Committee** 

Director:

Liang Rongqing Head of Institute for Electric Light Source,

Fudan University; Vice President of CIES

Members:

Marcin Gorzkowski Chairman of United Nations Working Party on

Lighting and light signalling (GRE)

Geoff Draper President of The International Automotive Lighting

and Light Signalling Expert Group (GTB)

Ad de Visser Director of International Commission on Illumination

(CIE) Division 4 (Lighting and Signaling for Transport)

Ao Jinlong Director of Development Department, Shanghai

Koito Automotive Lamp Co., Ltd.

He Yuntang Professor, China Automotive Technology

& Research Center

Huang Zhongrong Director, National Center of Supervision and Inspection

on Motor Vehicle Products Quality (Shanghai)

Li Lin Professor , Beijing Institute of Technology Li Zhaohu Wuxi Meixin Opto Technology Co.Ltd

Ling Ming Professor, National Center of Supervision and Inspection

on Motor Vehicle Products Quality (Shanghai)

Lin Yandan Associate Professor, Institute for Electric Light Source,

Fudan University; Vice Director of CIE Division 4

Liu Weimin PhD, Engineer,HP Information Technology Research

& Development (Shanghai) Co., Ltd.

Sun Shijin Professor, Psychology Research Center, FudanUniversity

Sun Yaojie Professor, Institute for Electric Light Source,

**Fudan University** 

Organizing Committee
Director: Lin Yandan

Deputy director: Huang Zhongrong, Guo Zhaoji

Members: Zhang Shijun, Ao Jinlong, Han Meng, Qiu Jingjing,

Xu Hongmei, Wang Wei

Secretary: Zhang Jianlin

# 二、重要日期



2013.5.10	摘要提交		
2013.5.30	全文提交		
2013.5.30	提前注册截止		
2013.6.19	现场注册和参会报到		

请在截止日期前递交论文摘要至 IFAL@fudan.edu.cn. 论文摘要递交后将由专家委员会组织审稿,选取优秀论文作 为大会口头报告。所有论文将印制大会论文集,并制作光盘。 论文递交模板见 IFAL 论坛网站通知(中文模板; 英文模板)。

# 2.Important dates

May 10, 2013	Deadline for submitting the abstracts
May 30,2013	Deadline for submitting the full paper
May 30,2013	Deadline for earlier registration and payment
June 19,2013	Registration and reception

Please submit your abstract before the deadline to the email address: IFAL@fudan.edu.cn.

The abstracts will be reviewed by the technical committee. The excellent contribution will be selected as the oral presentation. All papers will be printed in the forum proceedings and a disk will be provided. The abstract and paper submission template is shown on the IFAL website. (Chinese template, template English).

# 三、研讨议题



- \* 国内外汽车照明前沿技术现状及趋势
- \* 汽车照明产品规范和标准的研究
- \* 汽车照明与安全驾驶
- \* 汽车照明光源与灯具产品先进技术及在各种车辆上的 应用
- \* 汽车照明电气控制系统与技术应用
- \* 汽车照明测量技术
- \* 汽车照明产品质量管理

#### 3. Discussion topics

- \*Status and trends of leading-edge technology of domestic on automotive lighting
- \*Research on automotive lighting product specifications and standards
- \*Automotive lighting and safety driving
- \*Advanced technology of light sources and lighting products and its application in various vehicles.
- \*Electrical control system and technical application for automotive lighting
- \*Automotive lighting measurement technology
- \*Quality management of automotive lighting products

#### 四、会议日程



时间	日 程			
19 日周三 14: 00-20: 00	参会代表、赞助支持企业报到			
20 日周四8: 00-17: 00	开幕式、学术研讨报告			
21 日周五 8: 00-17: 00	上 午			
	下 午	参观上海汽车城		

# 4. Conference agenda

Time	Agenda			
June 19(Wednesday) 14:00-20:00	Registration			
June 20 (Thursday) 8:00-17:00	Opening ceremony. Oral Presentations			
June 21(Friday) 8:00-17:00	Morning	Oral Presentation and Panel Discussion.		
	Afternoon	visit Shanghai Automobile Town		









#### 五、会议注册



5月30日前:1000元人民币(或200美元)现场注册:1200元人民币(或220美金)包括:会议期间的餐费、资料费和参观考察费。

会议注册需填写会议注册表(论坛网站下载或见附件) 并发送至会务组织的专用信箱: IFAL@fudan.edu.cn,5月 30日前将有关费用转账至承办单位账号,收到确认后确认 为提前注册成功。

5月30日后仅接受会议现场现金注册。

# 5.Registration

Registration fee:

Before May 30,2013: 200USD as earlier registration After May 30,2013: 220USD on reception site

The registration fees include costs for meals, materials and arranged visit during the forum period.

Registration form (downloaded from IFAL website or as attachment) should be filled and sent to the forum email address: IFAL@fudan.edu.cn. Earlier registration fee should be paid before May 30, 2013 as described in the registration form.After May 30.2013, payment is only accepted with cash.

# 六、论坛地址

希尔顿逸林酒店(江苏省昆山)紧邻上海汽车城

地址: 昆山市兆丰路2号(紧邻曹安公路)

电话: (0512)57602222

网址: http://www.hilton.com.cn/doubletreekunshan/ 乘上海城铁 11 号线至"安亭站"下车,往西步行 300 米路南。

乘飞机至"虹桥机场",再乘出租车前往。 乘高铁京沪线、沪宁线至"虹桥站"下车,再乘出租车。 自驾车走曹安公路到昆山兆丰路口即到。



# 6.Address of the forum

Hotel: Doubletree by Hilton (Close to Shanghai Auto Town) Address: No.2 Zhaofeng Road, Kunshan, Jiangshou

Telephone:(0512)57602222

Website: http://doubletree3.hilton.com/en/index.html

Transportation:

By metro: take Shanghai metro line 11 to Anting station and

walk toward the west for 300m.

By air: take taxi from Hongqiao airport to the destination.

By train: take taxi from "HongQiao Railway Station" to the

destination.

By car: go along Cao'an highway to Kunshan Zhaofeng intersection.









# 七、会议联系

与本论坛有关的事务,均可咨询论坛官方电子邮件:

论坛网站: http://IFAL.csp.escience.cn

会议主办方:

IFAL@fudan.edu.cn

地 址: 上海市邯郸路 220 号复旦大学电光源研究所

电 话: +86 21 65642778

会议承办方:

地 址: 北京市海淀区长春桥路 5号 4-1605室

邮 编: 100089

电 话: 010-82564069 13901159016

传 真: 010-82564070

赞助商计划:请与会议主办方或承办方联系。

#### 7.Contact

Dr. Yandan Lin

Institute for electric light sources, Fudan University 220 Handan Road, Shanghai 200433, P.R.China

Telephone: +86 21 65642778 Email Address: IFAL@fudan.edu.cn Website: http://IFAL.csp.escience.cn

Call for sponsors: Please contact us for details.

# 八、参会代表名额安排



# 8. Attendees' quota arrangement

参会代表	数量		
主管行业领导	10 人		
国际国内特邀专家	8人		
汽车生产企业代表	50 人		
汽车照明企业代表	50 人		
生产检测设备、设计软件代表	20 人		
科研院所、检测代表	50 人		
相关行业学会协会代表	10 人		
汽车行业媒体	10 人		
合计	200 人		

Attendees	Quantity	
Competitive industry leaders	10 persons	
International and domestic invited experts	8 persons	
Representatives of the automobile production enterprises	50 persons	
Representatives of automotive lighting companies	50 persons	
Representatives from the production testing equipment and design software enterprises	20 persons	
Representatives from the research institutes and testing organizations	50 persons	
Representatives from the relevant industry societies	10 persons	
The automotive industry press	10 persons	
Total	200 persons	

中国国际汽车展明论坛	2013 中国	国际汽车照明	]论坛注册表	
姓 名		公司 / 学校 / 单位名称		
地址				
邮编		电话号码		
传真号码		Email 地址		
注册费 (请在对应栏打√)	包括会议期间的餐费、资料费和参观考察费等 5月30日前注册:1000元人民币 □ 现场注册:1200元人民币 □ 受邀单位免交会务费 □			
付费账号	户 名:北京通泰国际会开户行:中国光大银行帐号:3533018800000	北京市苏州街支行		

FAL) 中國国际汽车展明论	IFAL 2013 REGISTRATION FORM				
Title		First Name		Last Name	
Company/ Organization/ University					
Address					
Zip/Postal Code		City		Country	
Tel		Fax		Email	
Conference Fees	Includes Technical Sessions, Proceedings, Lunches, Coffee Breaks, and Conference Dinner.  Before May 30th, 2013: \$200   Registration on-site: \$220   Invited attendees are exempt from the registration fees				
Payment Account	WIRE TRANSFER INFORMATION — International Transfers China Everbright Bank, Suzhou Street, Beijing Branch BEIJING TONGTAI & INTIERNATIONAL EXHIBITION CO.LTD ACCOUNT #: 35330188000030328				